
Protokoll fra styremøte SBF  
Dato: Tirsdag 14. januar 2025  
Møte: 2 - sesong 2024/25  
Sted: Teams 
Tid: 18:00 – 19:30  
 
Til stede: Anders, Ray, Harald, Eirik, Rune og Bent 
Forfall:  
 
Møteleder: Bent 
Referent: Bent  
 
  1. Godkjenning av innkalling og referat fra forrige styremøte (Alle) 
  2. Nytt fra klubbene (Ray) 
  3. Budsjett og økonomi (Bent og Rune) 
  4. Håndboka 2024/25 (Bent) 
  5. Samarbeidspartnere (Harald, Anders og Ray) 
  6. Hjemmeside og Facebook (Eirik og Anders) 
  7. Groundhopping (Bent) 
  8. Supportercupen 2025 (Anders) 
  9. Andre aktiviteter (alle) 
10. Neste styremøte (alle) 
11. Eventuelt (alle) 
 

1. Møteinnkalling godkjent. Ingen kommentarer til referatet. 
 

2. Ingen henvendelser fra medlemsklubber siden forrige styremøte.  
 

3. Fristen for betaling av kontingenten gikk ut 30. desember. På dette tidspunktet var det 
20 medlemsklubber som ikke hadde betalt med totalt utestående NOK 12.231,60. 
Purring pr e-post sendt ut like etter nyttår med 14 dagers forfall. Rune purrer en siste 
gang mandag 20. januar både på e-post og mobil. Betalingsfrist 31. januar. Styret 
ønsker en økonomioversikt i forkant av hvert styremøte. 

 
4. Arbeidet med håndboken er ikke startet. Det kom noen gode innspill til 

intervjuobjekter/tema for artikler. Anders har vært i kontakt med de som driver 
podcasten Generasjon Tippekamp og vil lage et intervju med dem. Eirik har gode 
kontakter i Championship og vil forsøke å få et intervjue med en eller flere norske 
spillere i den divisjonen.  

 
5. Harald, Anders og Ray redegjorde for status for sine avtaler. Den største utfordringen er 

supporter.no som ikke har signert ny kontrakt. Styret ønsker fortsatt å ha en 
samarbeidsavtale med dem, men det har vist seg bortimot umulig å få kontakt. Ingen 
svar på våre henvendelser. Styret enig om å fjerne banneret på hjemmesiden men 
fortsatt forsøke å få kontakt med dem. Innspill fra Ray at SBF må til et bedre og tettere 
samarbeid med Viaplay. Hva er det SBF kan tilby? Vi må bli flinkere til å fange opp hva 
som skjer og legge det ut på vår hjemmeside. Oppfølging: Anders fjerner support.no 
sitt banner fra hjemmesiden så raskt som mulig 

 
6. Eirik er hovedansvarlig for SBFs hjemmeside med støtte av Anders. Ray informerte om 

god aktivitet på Facebook-siden «Vi som er groundhoppere» med ulike aktiviteter 
eksempelvis konkurranser.  

 
7. Fortsatt stor interesse for «groundhopping» med mange nye banebesøk også i 2025. 

Rutinene rundt godkjenning av nye banebesøk fungerer meget bra.  



 
8. Styret enig om å arrangere en egen klasse for spillere over 40 år hvis det er interesse 

for dette. Maksimalt antall lag i hovedturneringen settes til 32. Påmeldingskontingenten 
holdes uendret på NOK 1.800,- pr lag. Styret vurderer fortløpende om vi skal ha et 
kveldsarrangement. Manchester City har informert at de vil ha med seg Alex Williams 
som gjest. Hvis det er andre medlemsklubber som også vil ha med gjester, så setter 
styret stor pris på å få informasjon om dette på forhånd. Oppfølging: Anders lager et 
utkast til invitasjon til Supportercupen til gjennomlesning i styret.  

 
9. Harald tok opp tråden fra forrige styremøte og ønsket at SBF kunne ha arrangert en 

fysisk «workshop» hvor representanter fra medlemsklubbene kan møtes for å utveksle 
erfaring og bli bedre kjent med hverandre. Oppfølging: Harald og Ray lager et forslag 
til innhold/program for en slik «workshop» til neste styremøte. 

 
10. Neste styremøtet er berammet til tirsdag 18. mars 2025 kl. 18:00 på Teams. 

 
11. Ray har en del tidligere utgaver av håndbøker liggende. Ta kontakt med han hvis noen 

ønsker å få tilsendt.   


